STAJP08



## 6天4晚浪漫琉球王国-冲绳岛

# 6D4N ROMANTIC





Call us: 63923392 / 63923688. Email: gen@super-travels.com



TravelWithSuper



@travelwithsuper

#TravelWithSuper



#### TOUR HIGHLIGHTS!

- Naminoue Shrine
- Confucius Temple
- Omoromachi
- Kouri Island
- DINO Dinosaur Park
- Ocean Expo Park
- Shurijo Castle
- Semi Submersible Submarine
- Outlet mall
- Yuguan Cave
- Kokusai Doori



#### **MEAL**

4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner







## Day1:Singapore → (Taipei/Shanghai) → Okinawa (MOB)

Today, you will assemble at Changi airport for your pleasant flight to Okinawa.

#### Day 2: Okinawa (L/D)

Upon arrival at Okinawa, you will be warmly welcomed by the local tour guide. We will go to **\[ \]** Naminoue Shrine **\]** the ichinomiya (primary shrine) of the prefecture. It sits atop a high bluff, overlooking Naminoue Beach and the ocean. Next you will visit **\[ \]** Confucius Temple **\]** Continue you will proceed to **\[ \]** Omoromachi **\]**.

#### Day3:Okinawa (B/L/D)

After breakfast, go to 【Kouri Island】, it's a circular island about 1 km in radius, located in the northeastern part of the main island of the Peninsula. This small island is surrounded by a verdant sea.Next, you'll 【 DINO Dinosaur Park 】, proceed to 【Ocean Expo Park 】, one of the most famous tropical botanic garden in Asia. It consists of a collection of plant specimens of tropical and subtropical parks and dolphin watching..

#### Day 4:Okinawa (B/L/D)

Today, proceed to **[ Shurijo Castle ]**, This ancient city was the residence of the Ryukyu royal family for about 450 years, since the early 15th century, and shone out as a focus for a brilliant dynastic culture.

The Seiden, above all, is its most important structure, as the site where politics and ceremonies were enacted with the King in attendance. Visit **Drug Store**. And take the **【 semi-submersible craft 】**, you can admire the beautiful coral and fish.Lastly you will visit **【Outlet mall】**.

#### Day5: Okinawa (B/L)

This morning, visit the 【Peace Park】
Continue your journey to visit the 【Okinawa World】 (also known as okinawa world culture kingdom-yuquan), which is okinawa culture theme park. Next, visit 【Yuquan Cave】 - the second largest limestone cave in Japan, also regarded as the biggest cave in Okinawa.Lastly you will proceed to Kokusai Dori Shopping Street free and easy shopping

## Day6:Okinawa → (Taipei/Shanghai) → Singapore (B)

Today transfer to airport for your flight back Singapore. Thank you for travelling with super travels. We wish to see you again in your next journey soon.

#### Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2. Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.
- 3.Purchase of travel insurance is strongly recommend



#### 行程要点

. 亚热带都市绿化植物园【海洋博公园】

海洋中跳跃的精灵:海豚秀

- . 浪漫美丽的【古宇利岛】
- . 古迹、世界文化遗产—【首里 城】
- . 冲绳文化王国村 震撼人心气势磅礴: 大鼓秀
- . 御果子恐龙公园
- . 半潜水艇
- . 【国际通】【OUTLET MALL】 尽情购物



#### 餐食

餐食: 4早餐/4 午餐/3 晚餐

第一天: 新加坡-(台北或上海)-冲绳 今天搭乘您所选择的航班, 开始这期待已 久的旅程, 前往美丽群岛-冲绳岛。





第二天: 冲绳岛 Okinawa (午/晚餐) 今天抵达素有"东方夏威夷"之称的日本 度假胜地—冲绳岛,由分布在浩瀚海洋上 的大小160多个岛屿构成,曾被称为"琉 球王国"。作为日本唯一的亚热带海洋性 气候地区,四季温暖如春,年平均气温 22.7℃,气候温暖,自然条件雄厚。抵达 后前往岛上著名的【波之上神宫】【孔子 庙】,之后前往【新都心】。

第四天:冲绳岛 早餐后前往琉球王朝时代的古迹、世界 化遗产—【首里城】(外城)参观。他是是一个古国,名为琉球王国。15世纪始, 一个古国,名为琉球王国。15世纪始, 一个古国,名为琉球王国。15世纪始, 一个古国,名为琉球王国。15世纪始, 一个古国,名为琉球王国。15世纪始, 一个古国,名为琉球王国。15世纪始, 一个古国,名为琉球王国。15世纪的, 一个古国,名为琉球王山。 一个古国,名为琉球王国。15世纪的, 一个古国,名为琉球王国。15世纪的, 一个古国,名为琉球王国。15世纪, 一个古国,名为琉球王国。15世纪, 一个古国,名为琉球王国。15世纪, 一个古国,名为琉球王国。15世纪, 一个古国,名为琉球王国。15世纪, 一个古国,名为东球王国。15世纪, 一个大型。15世纪, 15世纪, 15 第五天: 冲绳岛 (早/午餐)

早餐后前往【平和公园】 宽敞的平和纪 念公园位于海岛南部顶端附近。它的主要 观光点是冲绳县平和祈念资料馆, 里面庄 严的记载着战争发生、战争本身和冲绳岛 的重建历史。 公园的其它纪念碑包括 "平和之础",由很多大石板组成,上面 刻着所有阵亡的战士和平民的名字,也包 括韩国人、台湾人、美国人和不列颠人。 之后前往【冲绳世界文化王国】是有关冲 绳文化的主题公园。公园的主要景点包括 **玉泉洞**、王国村和波布蛇公园。 玉泉洞全 长5公里,是日本第二大的钟乳石山洞, 也是冲绳岛南部众多钟乳石山洞中最长的 一个, 目前拥有壮观钟乳石和石笋的前 890 米已经对外开放。在那里也可以欣赏 到元气大鼓秀。游览了美丽的景点后, 前 往【国际通】可以自由购物。

### 第六天:冲绳岛-(台北/上海)新加坡 (早餐)

早餐后自由活动,之后启程前往机场返回 温暖的家。



#### 备注:

- 1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下, 行程可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。